

# 新人会会员简介

(2014年10月-2015年1月)



阿布贾

## 阿布贾 (尼日利亚)

阿布贾，尼日利亚首都，位于中部尼日尔河支流古拉河畔，尼日尔、卡杜纳、高原和夸拉4州的交界处。联邦首都区面积7315平方千米，地处中央高原，海拔688米，地理位置适中，地形开阔。热带草原气候，凉爽宜人，水源丰富。阿布贾市中心为国家政府机关和商业区，建有总统府、国会大厦和立法、司法部门等高层建筑。市中心以南为主要居民区，市南端规划为工业区。

## 丹戎潘丹 (印尼)

丹戎潘丹位于印度尼西亚勿里洞岛西岸，是印度尼西亚邦加-勿里洞省勿里洞岛上的最大城市，也是勿里洞的首府。丹戎潘丹的人口主要由客家人、华裔和马来人构成。当地华裔主要信仰佛教、天主教和基督教新教。

## 金边 (柬埔寨)

金边是柬埔寨的首都，坐落在湄公河与洞里萨河之间的三角洲地带，面积375平方公里，是柬埔寨最大城市，为柬埔寨政治、经济、文化、交通、贸易、宗教中心。金边天气为热带气候，受泰国湾（暹罗湾）与印度洋高压影响十分湿热。年平均温度介于28-34℃之间。最好的旅游季节为气温适宜的11月至1月之间。



桂林

## 桂林 (中国)

桂林，世界著名的风景游览城市和中国首批历史文化名城，享有“桂林山水甲天下”的美誉，为联合国世界旅游组织/亚太旅游协会旅游趋势与展望国际论坛永久举办地。桂林地处广西东北部，是桂东北地区的政治、经济、文化、科技中心。

## 全日本空输株式会社

全日本空输株式会社(ANA)，简称全日空，是一家日本的航空公司，为世界500强之一。全日空的母公司是“全日本空输”集团。1999年10月，全日空正式加入星空联盟，成为亚洲最大的航空公司之一。截至2007年3月，全日空共有22170名雇员。



桂林

# INTRODUCTION TO NEWLY ENROLLED MEMBERS

(October 2014 – January 2015)

## Abuja (Nigeria)

Abuja, the capital city of Nigeria, is located on the bank of Gulla River and at the juncture of four states. At an altitude of 688 meters, the Federal Capital Territory covers an area of 7,315 square kilometers and has a tropical savanna climate. The city occupies a favorable geographic location and has rich water resources. The buildings like Presidential Complex, National Assembly, Supreme and Court are located in the center of the city while the main residential areas are to the south of the center and the industrial area is in the south of the city.

## Tanjung Pandan (Indonesia)

Tanjung Pandan is the largest town on the island Belitung in the Indonesian province of Bangka-Belitung. Tanjung Pandan is the capital of the Belitung Regency. The majority of the people in Tanjung Pandan are Hakka, Chinese, and Malay. The religions of the Chinese are Buddhism, Catholic and Protestant.

## Phnom Penh (Cambodia)

Located on the banks of the Tonlé Sap and Mekong River,



All Nippon Airways

Phnom Penh is the capital and largest city of Cambodia. It covers an area of 375 square meters and is the center of politics, economics, culture, transportation, trade and religion of Cambodia. Phnom Penh has a tropical climate and is quite wet and hot. Its annual average temperature is between 28 to 34 and its best season for travel is between November and January.

## GuiLin (China)

Guilin is a world-renowned tourism city and one of the first batch of famous Chinese historical and cultural cities. As the saying goes, the mountains and waters of Guilin are the finest under heaven. Guilin is the permanent site of UNWTO/PATA Forum on Tourism Development and Outlook. Located in the northeast of Guangxi, the city is the political, economic, cultural and technological center of northeastern Guangxi.

## All Nippon Airways

All Nippon Airways (ANA) is a Japanese airline and one of the top 500 companies in the world. ANA joined Star Alliance and became one of the largest airlines in Asia in October 1999. By March 2007, ANA had 22,170 employees.

Tanjung Pandan

